
PROTOKÓŁ NR 7/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kołaczkowo 

w dniu 30 marca 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wiesław Urbaniak                     - przewodniczący Komisji  

2. Krystian Konieczny                  - zastępca przewodniczącego 

3. Małgorzata Jakubowska           - członek Komisji 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmian programu ochrony powietrza. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Wiesław Urbaniak przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzył 

posiedzenie Komisji i powitał radnych i zaproszonych gości. Przedstawił treść petycji, która 

wpłynęła do Rady Gminy w dniu 09.03.2022 r. w sprawie naprawy i programów ochrony 

powietrza. Petycja w załączeniu do protokołu. 

Radca prawny Paweł Myśliński wyjaśnił, że petycja dotyczy uchwał podejmowanych przez 

Sejmik Województwa Wielkopolskiego. Rada Gmina nie jest kompetentna do podejmowania 

jakichkolwiek zmian w tych uchwałach. Zasadnym będzie przekazanie tej petycji do organu 

właściwego. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła Uchwałę nr 10/2022 z dnia 30 marca 2022 r. 

w sprawie przekazania petycji Cechu Zdunów Polskich „w sprawie naprawy i programów 

ochrony powietrza” do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.  

Ad.3 

Radny Krystian Konieczny zapytał o możliwość rozbudowy instalacji fotowoltaicznej przy 

oczyszczalni ścieków w Kołaczkowie.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że dzięki wsparciu z Urzędu Gminy środki na pokrycie 

kosztów energii Zakładu są wystarczające. W przyszłości Zakład musi się sam finansować, 

również istnieje duża potrzeba modernizacji urządzeń. Bardzo długo nie zmieniały się stawki 

za wodę i ścieki, dlatego Zakład będzie wnioskował o zwiększenie taryfy.  

Przewodniczący Wiesław Urbaniak zapytał o łatanie dziur w drogach powiatowych. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że drogi gminne są już połatane, natomiast drogi 

powiatowe są nadal w złym stanie, z powodu utrudnień związanych z pozyskaniem masy 

bitumicznej. Poinformowała, że zostały wykonane prace równiarką na drogach gruntowych 

Żydowo-Grabowo Król., Gorazdowo-Żydowo, Gorazdowo -Sokolniki (przez las), Wszembórz 

Libobry od ul. Szybskiej w Pyzdrach do wjazdu do pierwszego domostwa. Gmina otrzymała 



zapewnienie z cukrowni o przekazaniu 5 transportów szlaki do uzupełnienia dziur w drogach 

powstałych po wywozie buraków.  

Przewodniczący Wiesław Urbaniak zawnioskował o równiarkę na drogę ul. Pocztowa 

w Sokolnikach w stronę stawów. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że wykonanie jest zależne od środków finansowych 

i wyrażenia zgody przez Radę Gminy.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała   

Monika Nowak 

 

Popisy Komisji: 

Wiesław Urbaniak ………………………… 

Krystian Konieczny ………………………. 

Małgorzata Jakubowska …………………… 

  

 


